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Verslag informatiebijeenkomst ASV 
Rijswijk 22 mei 2019
Inleiding
Op woensdag 22 mei organiseerde gemeente Rijswijk een informatiebijeenkomst over de nieuw op te 
stellen Algemene Subsidieverordening (ASV). Na een aftrap door wethouder Keus en een korte 
schets van de gewenste hoofdlijnen voor de nieuwe ASV, gingen de 34 aanwezigen in twee groepen 
uiteen om ervaringen en wensen te delen over het proces van subsidiëring in Rijswijk. Dit verslag 
geeft een samenvatting van deze informatieavond. De verbeterpunten zijn ingedeeld naar ‘relevant 
voor ASV’ en ‘relevant voor subsidieproces’.

Naast de informatie tijdens de avond zijn ingevulde vragenlijsten ingeleverd, waarvan de resultaten 
ook in dit verslag verwerkt zijn, met tussen haken het aantal keer dat dit punt werd genoemd in een 
vragenlijst.

Feedback via vragenlijsten
Er zijn 19 ingevulde vragenlijsten ontvangen1. De feedback over het proces van subsidiëring is over 
het algemeen positief, hetgeen ook bevestigd werd tijdens de informatieavond. Hieronder zijn de 
belangrijkste verbeterpunten opgesomd, met een reactie hierop van de projectgroep ASV. 

Verbeterpunt voor 
ASV

Reactie projectgroep ASV

Aanpassen termijn voor 
indienen aanvraag en 
verantwoording (5x)

De nieuwe ASV zal een ruimere termijn voor verantwoording 
kennen, evenals een indieningsdatum voor aanvragen die 
dichter bij het nieuwe jaar ligt, te weten 1 juli.

Duidelijker koppeling 
tussen gesubsidieerde 
activiteiten en doelen van 
de gemeente (3x)

Dit is een wederzijds verbeterpunt, Rijswijk dient haar beleid en 
gewenste maatschappelijke effecten zodanig te formuleren dat 
instellingen hier hun activiteiten op kunnen afstemmen. 
Anderzijds dienen instellingen in de aanvraag aansluiting te 
zoeken bij de doelstellingen in het gemeentelijk beleid. De ASV 
legt als eis neer dat de activiteiten binnen het gemeentelijk 
beleid dienen te vallen, echter de nadere uitwerking in aanvraag 
in verantwoording hiervan is veelal maatwerk per instelling, dat 
alleen optimaal ingevuld kan worden door het onderhouden van 
de relatie. Bij het reviewen van de verschillende beleidsnota’s 
(waarmee naar verwachting na de zomer gestart wordt) zal gelet 
worden op het formuleren van heldere, concrete en voor zover 
mogelijk meetbare beleidsdoelen en maatschappelijke effecten.

Betere onderbouwing van 
de subsidie (3x)

De nieuwe ASV legt meer verantwoordelijkheid bij het college 
waar het gaat om de invulling van de eisen van de ASV. De 
beschikking dient duidelijk aan te geven waarom subsidie 
verstrekt wordt, welke doelen hiermee nagestreefd worden, en 
hoe het bedrag van subsidie tot stand gekomen is. Als 
gelijksoortige partijen met gelijksoortige activiteiten verschillende 
subsidiebedragen ontvangen moeten wij dat kunnen uitleggen. 
Wanneer (een schijn van) willekeur dreigt kan het college een 
subsidieregeling vaststellen waarin nadere uitwerking van de 

1 YMCA, JGZ ZHW, Zonnebloem, RVC Celeritas & buurtvereniging CRZ, Humanitas Delft Rijswijk Pijnacker-Nootdorp, 
Buurtschap Oud-Rijswijk, Scoutinggroep De Jaguars, Nivon  (Afd Zuid-Holland-West), Inspirited koor Rijswijk, WOUW Rijswijk, 
Waterscouting Dorus Rijkers, Museum Rijswijk, Inter Amicos, Welzijn Rijswijk, Parnassia Groep, Archeologische Werkgroep 
Rijswijk, Toneelgroep ELF, Stichting Rijswijkse Kinderopvang, Bewonersvereniging De Hoek
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Verbeterpunt voor 
ASV

Reactie projectgroep ASV

(objectieve) factoren die de subsidie bepalen kan plaatsvinden.
Vereenvoudiging 
aanvraag & 
verantwoording (4x)

De nieuwe ASV legt een aantal minimum eisen neer die 
redelijkerwijs aan iedere aanvraag en verantwoording gesteld 
kunnen worden. Vanuit de ontvangen reacties / verbeterwensen 
zien wij dat er zeker mogelijkheden zijn om soepeler te handelen 
binnen deze eisen, waarbij de in veel gevallen langdurige relatie 
die wij met partijen hebben een belangrijke rol speelt. Immers 
naast de eisen van degelijke onderbouwing van aanvraag en 
verantwoording kan veel op basis van onderling vertrouwen 
worden geregeld. Praktische invulling hiervan kan bijvoorbeeld 
inhouden dat een losse subsidietoekenning door ons qua 
verantwoording en vaststelling wordt gekoppeld aan de die van 
de reguliere subsidie.

Verbeterpunt voor 
proces

Reactie projectgroep ASV

Verbeteren / digitaliseren 
formulieren (8x)

Deze wens is al langer bekend, ook intern. Hieraan wordt 
momenteel gewerkt. De verwachting is dat in 2020 subsidies 
digitaal kunnen worden aangevraagd en verantwoord.

Uitbetaling subsidie beter 
aan laten sluiten bij 
financieringsbehoefte 
ontvanger (1x)

Wanneer voor een subsidieontvanger betalingsproblemen 
dreigen door de wijze waarop de uitbetaling van de subsidie is 
geregeld, kan dit besproken worden met de gemeente. De 
termijnbetalingen, een puur technische uitwerking van de 
subsidie, mogen geen belemmering vormen voor de uitvoering. 
Daarentegen is een eis in de ASV dat de bedrijfsvoering van 
onze subsidiepartners solide is. Het niet kunnen voldoen aan de 
reguliere betalingsverplichtingen kan een signaal zijn dat hier 
risico gelopen wordt. Uiteraard zijn wij bereid om te 
ondersteunen en adviseren voor zover mogelijk, en zijn de 
betalingstermijnen van de subsidie niet ‘in beton gegoten’.

Meerjarige afspraken zijn 
wenselijk (3x)

Soms moeten subsidiepartijen meerjarige toezeggingen doen 
aan derden voor uitvoering van hun activiteiten. Andere 
subsidieontvangers hebben ieder jaar nagenoeg hetzelfde 
pakket aan activiteiten. Met toepassing van het reeds in gebruik 
zijnde begrotingsvoorbehoud kan aan de wens voor meerjarige 
subsidietoekenning tegemoet gekomen worden. De nadere 
uitwerking van de voorwaardes waaronder dit toegepast kan 
worden zal door B&W worden onderzocht. In de tussentijd moet 
bedacht worden dat er weinig tot geen risico is dat een partij die 
al jaren subsidie ontvangt voor dezelfde activiteiten van het ene 
op het andere jaar geen subsidie meer krijgt, e.e.a. op grond van 
artikel 4:51 AwB. 

De retourenvelop 
ontbreekt bij de 
ontvangen stukken voor 
de aanvraag

Terechte opmerking, dit zetten wij recht. Wanneer de aanvragen 
digitaal kunnen worden afgehandeld is dit probleem ook direct 
opgelost.
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Feedback tijdens de avond
Voor de informatieavond op 22 mei schreven zich 31 mensen in van 22 organisaties. Er kwamen 
uiteindelijk 34 mensen (7 onaangemeld) van 25 organisaties (5 onaangemeld). Al met al een goed 
gevulde raadzaal. Ook hier was de algemene respons op het proces van subsidiëring positief. De 
meest voor komende / opvallende verbeterpunten – die nog niet hierboven staan – zijn hieronder 
weergegeven, met een reactie vanuit de gemeente.

Verbeterpunt voor 
ASV

Reactie projectgroep ASV

Meer mogelijkheden voor 
extra activiteiten buiten 
het reguliere programma

Dit wordt in de nieuwe ASV opgelost door voor dergelijke 
initiatieven met kortere termijnen te werken. Spontane / 
incidentele initiatieven kunnen zo met een veel kortere 
doorlooptijd gesubsidieerd worden.

Is verhoging van de grens 
voor kleine / waarderings-
subsidies mogelijk?

Het bedrag van € 5.000 euro, waaronder subsidies direct 
kunnen worden vastgesteld, is in veel gemeenten gebruikelijk. 
Vooralsnog zien wij geen aanleiding om deze grens te verhogen 
de komende jaren. Voor subsidies net boven dit bedrag is het 
uiteraard wel mogelijk om te bezien of vereenvoudiging van de 
verantwoording mogelijk is, binnen de kaders van de ASV en 
eventueel nog vast te stellen subsidieregeling.

Verbeterpunt voor 
proces

Reactie projectgroep ASV

Het contact met de 
gemeente is beperkt of 
niet aanwezig

Dit verbeterpunt heeft wat ons betreft de hoogste prioriteit. Goed 
contact met onze subsidiepartners zorgt ervoor dat we elkaar 
scherp houden, weten wat er speelt en meer op elkaars 
behoeften kunnen inspelen. Wanneer het contact er 
onvoldoende is missen wij ongetwijfeld kansen om de 
beleidsdoelen van de raad zo optimaal mogelijk te bereiken. Wij 
willen u met klem verzoeken contact te zoeken met ons2 
wanneer u het gevoel heeft onvoldoende contact te hebben.

Het taalgebruik mag 
eenvoudiger / minder 
ambtelijk

Goed punt, nemen wij uiteraard mee. Het taalgebruik mag geen 
drempel zijn voor (met name nieuwe) aanvragers van subsidie.

Geef meer bekendheid 
aan het subsidieregister

Het streven is om in 2020 met een digitale subsidie-applicatie te 
gaan werken. De verwachting is dat dit de mogelijkheid biedt om 
eenvoudiger/sneller ons subsidieregister op de website te 
plaatsen.

De communicatie van 
loket Stadskracht kan 
beter, de site is niet 
bekend

Deze feedback waarderen wij zeer, en nemen wij ter harte zodat 
de potentie / het effect van loket Stadskracht op het gewenste 
niveau kan komen te liggen.

2 Telefoonnummer 14070, email stadhuis@rijswijk.nl of het email adres van uw accounthouder, facebook 
https://www.facebook.com/gemeente.rijswijk/, twitter https://twitter.com/gem_rijswijk 
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